
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 170
Er ministeren enig i, at der både er brug for en bred redegørelse om deleøko-
nomiens rolle i den fremtidige skatteopkrævning, og at der samtidig kan tages
kontakt her og nu til de forskellige virksomheder indenfor deleøkonomien i for-
hold til bedre skattekontrol? Vil ministeren derudover sikre, at de relevante
virksomheder fremover pålægges at indberette informationer om brugernes
indtjening til SKAT?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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